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Garantstelling PEC Zwolle 
 
PEC Zwolle zou graag haar werkkapitaal vergroten om zo de continuïteit te kunnen 
waarborgen. De gemeente wordt om een garantstelling gevraagd. Op die manier is het 
aantrekken van een geldlening via een commerciële bank mogelijk. Met PEC Zwolle is 
afgesproken dat als tegenprestatie maatschappelijke activiteiten zullen worden verricht op het 
gebied van zorg, onderwijs, welzijn en sport. Namens PEC Zwolle wordt er een toelichting 
gegeven door de voorzitter van PEC de heer Adriaan Visser en de directeur van PEC Zwolle 
United de heer Arjan Jansen. Dhr. Visser stelt dat het een verlenging betreft van een eerdere 
garantstelling en dat PEC Zwolle aan alle verplichtingen heeft voldaan. De garantstelling 
maakt een lening mogelijk die nodig is om de fluctuaties in inkomsten en uitgaven op te 
vangen en de groei te financieren. Het is de ambitie om een duurzame middenmoter te zijn in 
de Eredivisie. Dhr. Jansen geeft vervolgens een toelichting op de maatschappelijke projecten 
die PEC Zwolle United in de regio uitvoert. Na de presentatie worden de fracties in de 
gelegenheid gesteld vragen te stellen aan de vertegenwoordigers van PEC en aan wethouder 
De Heer. Er worden vragen gesteld over de huidige financiële positie van de betaald voetbal 
organisatie. Heeft de club de boel financieel duurzaam op orde? Verder zijn er onder meer 
vragen over de risico’s voor de gemeente, de maatschappelijke inzet en de relatie met de 
regio gemeenten. In zijn beantwoording benadrukt dhr. Visser dat de garantstelling niet 
gebruikt wordt voor de aankoop van spelers. Hij verwacht dat in 2017/2018 de omzet stabiel 
zal zijn en dat dan een garantstelling niet meer nodig is. Op de vraag wat er gebeurt als de 
gemeente de garantie niet geeft antwoordt dhr. Visser dat dan de ambities niet kunnen 
worden waargemaakt. Er zullen dan keuzes moeten worden gemaakt. Er moet gestopt 
worden met de maatschappelijke activiteiten, er moet worden gesneden in de organisatie 
en/of er moet worden ingegrepen in de selectie. Wethouder De Heer zegt dat een 
professionele topclub in de stad een enorm positief effect heeft op de breedte sport. In het 
verleden is er door PEC aan de verplichting voldaan. De garantstelling heeft bijgedragen aan 
de groei naar continuïteit. Verder zegt de wethouder dat het afgeven van een 
gemeentegarantie geen uitzondering is. Zonder daadwerkelijk geld over te hoeven maken 
draagt het bij aan de realisatie van maatschappelijk doelen. De financiële risico’s 
worden verantwoord in de risicoparagraaf. Wethouder De Heer zegt toe dat de raad jaarlijks 
het financieel jaarverslag van PEC ontvangt met een analyse van het college er bij. Nadat alle 
vragen zijn beantwoordt blijkt dat een meerderheid van de fracties behoefte heeft aan een 
meningsvormend debat. De agendacommissie zal zich buigen over een geschikte datum. 

 


